
 
 

 

Bespreekpunten rapport “Naar een herijking van de Maatschappelijke Opvang” bij de collegebrief 

van 15 april 2015. 

Het college wil al aan de slag met een deel van de aanbevelingen in ’t rapport. Wij willen het college 

de denk richting van de raad meegeven. 

 

a. de afgelopen jaren is het bedrag beschikbaar voor de maatschappelijke opvang/oggz fors 

gekrompen: 

- terugtrekken van het gemeentelijk deel van de subsidie in 2014 (0,95 miljoen); 

- daling van de geïndiceerde awbz functie “begeleiding” in 2014/2015; 

- een op stapel staande herschikking van de rijksmiddelen in 2016 waarbij een negatief 

effect voor de centrum gemeente denkbaar is; 

- onzekerheid over kostendekkendheid van  de rijksbijdrage Beschermd Wonen. 

In het rapport  worden kostenverhogende maatregelen voorgesteld die slechts zijdelings de 

opvangfunctie ten goede komen.  Het aantal daklozen dat gebruik maakt van de opvang blijft 

sinds jaar en dag vrijwel gelijk (zie de daklozenmonitor). De complexiteit van de problematiek 

neemt toe. De omvang van de financiële middelen daalt en de opvangbehoefte blijft 

minstens gelijk.  

De kern functie van de maatschappelijke opvang is het in kwantitatief en kwalitatief  

bieden van afdoende onderdak, verzorging en begeleiding aan mensen die dat nodig 

hebben. Bent u het daarmee eens? Vervolgens: dat daarom de uitvoering van de 

maatregelen in de nota niet uitvoerbaar is tenzij er extra geld bij komt? 

 

b. wat vindt u van de stelling dat preventie dakloosheid en de nazorg van dak- en thuislozen 

behoort tot de reguliere wmo taak van de afzonderlijke gemeenten en hun sociale teams? 

En dat deze taken daarom niet meer gefinancierd hoeven te worden door de centrum 

gemeente? Hierdoor kunnen de middelen van de centrum gemeente geheel besteed worden 

aan het op orde houden/krijgen van de opvang functie ten behoeve van de hele regio. 

 

c. een belangrijke bijdrage in het voorkomen dat mensen dakloos raken is het tegen gaan van 

huisuitzettingen door corporaties. Wat vindt u ervan als in de Woonvisie een 

herhuisvestingsplicht moet komen voor mensen die vanwege welke reden dan ook uit hun 

huis worden gezet? 

 

d. mensen die dakloos zijn geraakt kennen veelal een kluwen aan problematiek. Herintrede in 

de samenleving vergt dat niet alleen de dakloosheid wordt aangepakt maar ook de 

“belendende” problematiek. Voor deze aanpak bestaan diverse specialistische instellingen 

waarbij de gemeente zorg inkoopt. De nota gaat slechts zijdelings in op de rol van deze 

specialistische instellingen. De gemeente is financier/regievoerder op vele zorgterreinen. Ligt 

’t daarom niet voor de hand dat de gemeente deze instellingen  op verplichtende wijze 

mede verantwoordelijk moet maken voor de rehabilitatie van dak- en thuislozen? 
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